
  
 
 
 
 
 
de voorzitter van de Raad 
 
VRAGEN RAADSLID / FRACTIE: E. Jonker / GroenLinks 
 
ONDERWERP:  Wensen en bedenkingen verkoop grond Beurtvaartkade 
 
TOELICHTING 
In maart 2016 werd duidelijk dat Rederij Vroon af zou zien van nieuwbouw van een hoofd-
kantoor in Terneuzen. Wij hebben daar als GroenLinks toen vragen over gesteld. Waarop 
het college aangaf de kosten die wij als gemeente hadden gemaakt, naar verluidt een half 
miljoen, te willen verhalen op de Rederij Vroon. 
 
In 2018 is nogmaals door de gemeenteraad gevraagd naar de stand van zaken, waarbij 
aangegeven is dat er dat jaar in de raadsvergadering van mei meer informatie zou komen. 
 
Het is nu februari 2020 en het enige wat we weten is dat het proces nog loopt. Op de actie-
puntenlijst staat letterlijk; 
 
“Van een eventuele claim kan pas sprake zijn op het moment dat volledig duidelijk is welke 
kosten niet bij de nieuwe koper gelegd kunnen worden.” 
 
Aangezien er momenteel volop ontwikkelingen zijn rondom dit gebied, lijkt het ons handig om 
te weten wat de stand van zaken is en wat de vervolgstappen zijn van het college. 
 

 
Vragen (art. 39 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

1 Kunt u al meer duidelijkheid geven 
over het proces?  Zo nee, waarom 
niet? 
 

1  

2 Is het college nog steeds van zins om 
de claim neer te leggen bij de Rederij 
Vroon. Zo nee, waarom niet? 
 

2  

3  3  

  
Datum vragen: 24-2-2020 
 
 
 
Namens deze(n) 
 
 
 
 
 
Raadsgriffier gemeente Terneuzen 

  
Datum antwoorden:  
 
Verzonden:  
 
Burgemeester en Wethouders van Terneuzen, 
 
secretaris, burgemeester, 
 
 
 
J.G. Princen  J.A.H. Lonink 

 

Kenmerk:   
Afdeling:  
Portefeuillehouder:  
  
Vraag  (art. 39 Reglement van Orde) 

 


